
Bilag til referat af møde den 3. April 2024 
 
Tak for sidst, godt at få vendt nogle uenigheder. 
Selvom jeg ikke er uenig i intentionerne, mener jeg at formuleringerne er for uklare at arbejde 
efter. Jeg er heller ikke enig i at vi arbejder udemokratisk. 
Jeg forholder mig til de arbejdsbetingelser og regler, der er udstukket for afdelingsbestyrelsen. 
Som bindeled mellem organisationen og beboerne skal vi rådgive, regeltolke, lytte på og hjælpe 
beboerne samt forestå arrangementer i samarbejde med beboerne udfra den pulje, der er i 
budgettet. Herunder nedsætte udvalg til til at komme med forslag til aktiviteter. 
Hverken beboerne eller afdelingsbestyrelsen har beslutningskompetence udenfor 
septembermødet. 
Vi kan selvfølgelig godt lave rundspørge blandt beboerne om evt at afholde en grillfest og 
lignende, eller holdning til ting afdelingsbestyrelsen gerne vil kende. 
Vi skal bistå teknisk afdeling med at pege på praktiske fejl, mangler og ønsker i bebyggelsen 
(markvandring i maj). 
Forestå afholdelsen af det ordinære besluttende afdelingsmøde i september, hvor alle kan komme 
med forslag og ønsker til afstemning og evt. gennemførelse. Det er her beboerdemokratiet ligger. 
Afdelingsbestyrelsen samarbejder med teknisk afdeling om gennemførelsen af de besluttede 
forslag. 
Jeg er enig i at vi skal tilstræbe fuld enighed, men at simpelt flertal er besluttende. 
 
Kim Lindberg 


